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PROTOKÓŁ NR XXXIX/39/2021 

 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 23 lutego 2021 roku,  
która odbyła się w trybie zdalnym 

 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 16-tej  
Obecnych 21 radnych. 

 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z sesji: nr XXXVII/37/2021 oraz nr XXXVIII/38/2021.  
4. Temat wiodący: gospodarka mieszkaniowa.  
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2021 rok; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2032; 
c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku 2022; 
d) dopłat do 1m3 wody i 1m3 odprowadzanych ścieków wynikających z taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mikołów; 
e) zmiany Uchwały Nr XXXV/316/2020 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 15 grudnia 2020 r. w 

sprawie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik i worek o 
określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

f) zwolnienia i zwrotu opłaty należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży przedsiębiorców prowadzących 
punkty sprzedaży na terenie gminy Mikołów; 

g) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (50.000,- zł); 
h) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (103.532,- zł); 
i)  zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów inwestycji 

polegającej na modernizacji systemów grzewczych; 
j) ustalenia zasad budżetu obywatelskiego na rok 2022;  
k) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mikołów; 
l) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Mikołowskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego; 
m) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie dla gminy Mikołów na lata 2021-2026; 
n) przystąpienia do Związku Miast Polskich; 
o) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (100.000,-zł); 
p) ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i 

urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 
materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane; 

r) petycji dotyczącej zaapelowania przez Radę Miejską Mikołowa do Rządu RP w celu uzyskania 
przez Rząd RP pisemnych gwarancji ze strony producentów szczepionek przeciwko wirusowi 
SARS-CoV-2 (petycja S.C.); 

s) petycji dotyczącej zaapelowania przez Radę Miejską Mikołowa do Rządu RP w celu uzyskania 
przez Rząd RP pisemnych gwarancji ze strony producentów szczepionek przeciwko wirusowi 
SARS-CoV-2 (petycja J.W.); 

t) petycji dotyczącej zaapelowania przez Radę Miejską Mikołowa do Rządu RP w celu uzyskania 
przez Rząd RP pisemnych gwarancji ze strony producentów szczepionek przeciwko wirusowi 
SARS-CoV-2 (petycja B.J.). 

 6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
 7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
10. Wolne głosy. 
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Do pkt 1 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk–Słomska przywitała 
wszystkich uczestników posiedzenia. Otworzyła sesję.  
 
Do pkt 2 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska: 
- przedstawiła porządek obrad.  
- odczytała listę obecności radnych – obecność potwierdziło 21 radnych - stwierdziła 
prawomocność obrad.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad.       
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.  
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Do pkt 3 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła protokoły z sesji 
nr XXXVII/37/2021 oraz nr XXXVIII/38/2021. Poinformowała, iż do protokołów nie wniesiono 
żadnych uwag ani zmian. 
Protokoły przyjęto przez aklamację.  
 

Do pkt 4 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że temat wiodący sesji był 
szczegółowo omówiony podczas posiedzenia Komisji nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej na podstawie 
materiałów, jakie wszyscy radni otrzymali. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies poruszyła kwestie: 
- ilości złożonych wniosków o przydział mieszkań, oczekujących na realizację, 
- sytuacji bezrobotnych lokatorów, 
- zagospodarowania nieruchomości po przeznaczonych do rozbiórki budynkach mieszkalnych. 
 
Radna Grażyna Ostafin poruszyła kwestie: 
- stanu zadłużenia lokali komunalnych, 
- możliwości odpracowania zadłużenia przez lokatorów, 
- dezynfekcji klatek schodowych w czasie trwającej epidemii. 
 
Radny Krzysztof Żur poruszył temat wysokości zaległości, ilości zadłużonych lokali oraz 
wysokości starych i nowo powstałych zaległości czynszowych.  
 
W powyższych tematach głos zabrali: 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- zastępca Burmistrza Iwona Spychała-Długosz, 
- zastępca Burmistrza Mateusz Handel. 
   
Do pkt 5 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska zaproponowała wprowadzenie zmiany 
w porządku obrad poprzez wniesienie projektów uchwał w sprawie: 
- petycji - listu otwartego z dnia 16 stycznia 2021 r. dotyczącego petycji – listu otwartego do 
Prezydenta RP, Członków Rządu RP, Posłów, Senatorów, Wójtów i Radnych Gmin w Polsce pt. 
„Alarm! STOP zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE!”- druk u), 
- zmiany uchwały nr II/11/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa - Komisji Nr 6 ds. Społecznych – druk w), 
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- zmiany uchwały nr II/8/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa–Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej – 
druk x), 
- zmiany uchwały nr II/7/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji Nr 2 ds. Budżetu – druk y). 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem zmiany porządku obrad.       
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.    
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie na 2021 rok; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
-  nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1; 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.   
Uchwała nr XXXIX/339/2021 została podjęta większością głosów.  
 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2032; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.   
Uchwała nr XXXIX/340/2021 została podjęta większością głosów.  
 
c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku 2022; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
-  nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/341/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
d) dopłat do 1m3 wody i 1m3 odprowadzanych ścieków wynikających z taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mikołów; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
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Radna Grażyna Ostafin zadała pytanie, czy proponowane dopłaty są niższe w stosunku do 
ubiegłego roku? 
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel udzielił odpowiedzi, że zaproponowane dopłaty są niższe, 
zgodnie z zaplanowanym budżetem na ten rok. Omówił stawki dopłat w 2020 roku.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 4.   
Uchwała nr XXXIX/342/2021 została podjęta większością głosów.  
 
e) zmiany Uchwały Nr XXXV/316/2020 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 15 grudnia 2020 r. 

w sprawie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik i worek 
o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
Do projektu uchwał załączony jest protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych, z którego 
wynika, że do projektu uchwały nie złożono żadnych opinii, wniosków i uwag.   
 
Radny Krzysztof Żur zadał pytanie o wysokość dotychczasowej stawki i powód zmiany uchwały.  
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel wyjaśnił, że wysokość dotychczasowej stawki jest 
wskazana w uzasadnieniu, a zmiana wynika z konieczności dostosowania stawki do wielkości 
dostarczanych pojemników, gdyż nie ma już tych o pojemności 110 litrów, wskazanych 
w zmienianej uchwale.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.   
Uchwała nr XXXIX/343/2021 została podjęta większością głosów.  
 
f) zwolnienia i zwrotu opłaty należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży przedsiębiorców 
prowadzących punkty sprzedaży na terenie gminy Mikołów; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
-  nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/344/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
g) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (50.000,- zł); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/345/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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h) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (103.532,- zł); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Radna Grażyna Ostafin zadała pytanie, czy celowe jest dotowanie budowy Ośrodka 
Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego w sytuacji, gdy może nie być on dopuszczony do 
użytku przez Straż Pożarną? 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że pytanie dotyczy 
projektu, który będzie później przedstawiony. Procedowany obecnie projekt dotyczy dotacji dla 
Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/346/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
i)  zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów inwestycji 

polegającej na modernizacji systemów grzewczych; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały wraz 
z poprawkami, został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1. 
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji z którego  wynika, że do projektu 
uchwały nie wpłynęły żadne opinie i uwagi.    
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował nanieść 
następujące poprawki w załączniku do projektu: 
- w § 19 zmienić brzmienie pierwszego zdania na „Wszczęcie procedury o udzielenie dotacji 
następuje na podstawie złożonego, przed przystąpieniem do realizacji inwestycji, pisemnego 
wniosku, według wzoru określonego Zarządzeniem Burmistrza”; 
- w § 25 zmienić brzmienie ust. 7) na: „7) oświadczenie wnioskodawcy, iż budynek opalany jest 
w sposób ekologiczny, wszystkie występujące w nim źródła ciepła spełniają wymogi ekologiczne 
określone w niniejszej uchwale, a nieekologiczne źródła ciepła w przypadku ich dotychczasowego 
występowania w budynku, zostaną w nim zlikwidowane”; 
- w § 27 ust. 1 zmienić brzmienie punktu 1)  na: „1) wniosek o wypłatę dotacji według wzoru 
określonego Zarządzeniem Burmistrza Mikołowa”; 
- zmienić brzmienie § 30 na: „§ 30. W sprawach nieokreślonych w niniejszym Regulaminie decyzję 
o przyznaniu i wysokości dotacji podejmuje Komisja”. 
  
Radny Krzysztof Żur poruszył kwestie procedury składania wniosków o dofinansowanie 
i ograniczonych środków przeznaczonych na dofinansowania zabezpieczonych w budżecie. 
  
W tym temacie głos zabrali: 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- zastępca Burmistrza Mateusz Handel, 
- radna Anna Chrapek-Budacz. 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Sabina Winnicka-Mrowiec – doprecyzowała 
zaproponowane poprawki w § 19.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawkami.       
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/347/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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j) ustalenia zasad budżetu obywatelskiego na rok 2022;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Radny Krzysztof Żur wystąpił z wnioskiem formalnym o dodanie do projektu regulacji 
o brzmieniu: „W czasie głosowania nie będą podawane wyniki bieżącego głosowania”.  
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel stwierdził, iż projekt na etapie przygotowania był 
konsultowany z radnymi i nie było takiej propozycji. Ponadto nie widzi celu wprowadzenia takiej 
poprawki. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku.  
 
Za przyjęciem głosowało 5 radnych, przeciw 12, wstrzymujących 4.    
Wniosek nie został przyjęty.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.   
Uchwała nr XXXIX/348/2021 została podjęta większością głosów.  
 
Radny Jarosław Sworzeń, w imieniu Klubu Radnych OKS, podziękował radnym za głosowanie 
nad przyjęciem dwóch ostatnich uchwał.  
 
k) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Mikołów; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie, wraz ze zgłoszonymi przez radnego Adama Zawiszowskiego  
poprawkami, przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies wyraziła swoje zadowolenie z przystąpienia do podjęcia 
niniejszej uchwały. Przypomniała, że uchwała ta będzie wymuszać na gminie zwiększenie 
komunalnych zasobów mieszkalnych. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował nanieść 
następujące poprawki do projektu: 
- zmiana treści ust. 4 w § 2 polegająca przyjęciu nowej treści o brzmieniu: „4. Ustalając wysokość 
dochodu gospodarstwa domowego, uwzględnia się średnią z ostatnich trzech miesięcy 
poprzedzających datę złożenia wniosku albo wniosku aktualizacyjnego”; 
- zmiana treści ust. 5 w § 7 polegająca na przyjęciu nowej treści o brzmieniu: „5. Wnioskodawcy, 
którzy zostali umieszczeni na listach osób zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu na 
czas nieoznaczony lub najmu socjalnego lokalu, zobowiązani są do corocznej aktualizacji danych 
oraz dołączenia zaświadczeń o dochodach wszystkich członków gospodarstwa domowego. 
Aktualizację danych przeprowadza się w terminie od 1 sierpnia do 31 października każdego roku”. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawkami.       
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/349/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
l) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Mikołowskiej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego; 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie, wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami, przez Komisję Nr 6 ds. 
Społecznych w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Zgłoszono poprawkę o zmianę brzmienia ust. 5 w § 3 na: „5. Członków Rady reprezentujących 
Radę Miejską wskazuje Rada Miejska”.  
Do projektu uchwał załączony jest protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych, z którego 
wynika, że złożono uwagi, z których część została w projekcie uwzględniona. 
 
Radny Adam Zawiszowski wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie poprawki w § 10 polegającej 
na zamianie słów „z upływem” na „po upływie”. 
 
Radny Michał Rupik poinformował iż przychyla się do głosów z konsultacji społecznych 
w kwestii powoływania w inny sposób przedstawicieli organizacji pozarządowych w liczbie 5, niż 
przez powołanie ich przez Burmistrza.   
 
Burmistrz Stanisław Piechula stwierdził, iż można wprowadzać różne formy powołania członków 
Rady, jednakże należy zauważyć, iż ma to być ciało doradcze burmistrza.   
 
Kierownik Biura Organizacji Pozarządowych Agnieszka Ganiek poinformowała, iż wprawdzie 
z protokołu konsultacji wynika, że trzy organizacje zaproponowały przeprowadzenie wyborów 
kandydatów, jednakże podczas spotkania konsultacyjnego, które odbyło się w formie online wiele 
osób zgłosiło obawy przed dodatkowymi spotkaniami z powodu sytuacji epidemiologicznej. 
W wyniku tego przeprowadzonego spotkania konsultacyjnego w formie online, wybrano taki 
system wyboru przedstawicieli organizacji, gdzie każdy kandydat chętny do reprezentowania 
całego sektora, a nie tylko swojej organizacji, musi zdobyć minimum trzy rekomendacje innych niż 
swoja organizacji. W ten sposób ci wskazani przedstawiciele będą reprezentować wszystkie 
organizacje, które udzieliły im poparcia.  
 
Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem radnego Adama Zawiszowskiego.   
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.    
Wniosek został przyjęty większością głosów.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką zgłoszoną przez 
radnego Zawiszowskiego oraz poprawką zgłoszoną na posiedzeniu Komisji Nr 6 ds. Społecznych.        
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/350/2021 została podjęta jednogłośnie. 
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem głosowania. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska ogłosiła 5 minut przerwy, po której 
wznowiła obrady. 
  
m) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie dla gminy Mikołów na lata 2021-2026; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 3 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/351/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
n) przystąpienia do Związku Miast Polskich; 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 
0, wstrzymujących 0. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies poddała w wątpliwość zasadność przystąpienia do Związku Miast 
Polskich, zwłaszcza w świetle faktu, iż niedawno Gmina Mikołów ze względów 
oszczędnościowych  wystąpiła ze Związku Gmin Górniczych. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali; 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- zastępca Burmistrza Mateusz Handel, 
- radny Jarosław Sworzeń, 
- radny Krzysztof Żur.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 2, wstrzymujących 2.   
Uchwała nr XXXIX/352/2021 została podjęta większością głosów.  
 
o) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (100.000,- zł); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
-  nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1. 
 
Radna Grażyna Ostafin powtórzyła zadane wcześniej pytanie, czy celowe jest dotowanie budowy 
Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego w sytuacji, gdy może nie być on 
dopuszczony do użytku przez Straż Pożarną? 
 
Burmistrz Stanisław Piechula udzielił odpowiedzi, iż udzielenie dotacji wynika z wcześniej 
zaciągniętego zobowiązania – Ośrodek jest bardzo potrzebny i korzysta z niego najwięcej dzieci 
z Mikołowa. Ponadto dopuszczenie do użytku nastąpi zapewne po spełnieniu warunku budowy 
hydrantu lub basenu przeciwpożarowego.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.   
Uchwała nr XXXIX/353/2021 została podjęta większością głosów.  
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem głosowania. 
   
p) ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych 

i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz 
rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 8 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. Podziękowała wszystkim zaangażowanym w przygotowanie tego 
projektu, dzięki czemu poprawi się estetyka miasta. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.    
Uchwała nr XXXIX/354/2021 została podjęta jednogłośnie. 
    
r) petycji dotyczącej zaapelowania przez Radę Miejską Mikołowa do Rządu RP w celu 

uzyskania przez Rząd RP pisemnych gwarancji ze strony producentów szczepionek 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 (petycja S.C.); 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
przygotowany na wniosek Komisji nr 9 Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja petycję zaopiniowała 
negatywnie, uznając ją za bezzasadną.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.   
Uchwała nr XXXIX/355/2021 została podjęta większością głosów.  
 
s) petycji dotyczącej zaapelowania przez Radę Miejską Mikołowa do Rządu RP w celu 

uzyskania przez Rząd RP pisemnych gwarancji ze strony producentów szczepionek 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 (petycja J.W.); 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
przygotowany na wniosek Komisji nr 9 Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja petycję zaopiniowała 
negatywnie, uznając ją za bezzasadną.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.   
Uchwała nr XXXIX/356/2021 została podjęta większością głosów.  
 
t) petycji dotyczącej zaapelowania przez Radę Miejską Mikołowa do Rządu RP w celu 

uzyskania przez Rząd RP pisemnych gwarancji ze strony producentów szczepionek 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 (petycja B.J.) 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
przygotowany na wniosek Komisji nr 9 Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja petycję zaopiniowała 
negatywnie, uznając ją za bezzasadną.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.   
Uchwała nr XXXIX/357/2021 została podjęta większością głosów.  
 
u) petycji – listu otwartego z dnia 16 stycznia 2021 r. dotyczącego petycji – listu otwartego do 

Prezydenta RP, Członków Rządu RP, Posłów, Senatorów, Wójtów i Radnych Gmin 
w Polsce pt. „Alarm! STOP zabójczemu GMO – STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE!” 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska: 
- poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany na wniosek Komisji nr 9 Skarg, 
Wniosków i Petycji. Komisja petycję zaopiniowała negatywnie, uznając ją za bezzasadną, 
- z uwagi na techniczną trudność połączenia się z sesją autorki petycji, odczytała przesłaną drogą 
mailową treść wypowiedzi.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.   
Uchwała nr XXXIX/358/2021 została podjęta większością głosów.  
  
w) zmiany uchwały nr II/11/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. 
w sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji Nr 6 ds. Społecznych; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska odczytała wniosek radnego Krzysztofa 
Żura dot. rezygnacji z członkostwa w Komisji Nr 6 ds. Społecznych i jednocześnie zawierający 
akces do Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.   
Na wniosek radnej Agnieszki Fioli nastąpiła reasumpcja głosowania. 
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Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.   
Uchwała nr XXXIX/359/2021 została podjęta większością głosów.  
 
x) zmiany uchwały nr II/8/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. 
w sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji Nr 3 ds. Gospodarki 
Miejskiej; 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.   
Uchwała nr XXXIX/360/2021 została podjęta większością głosów.  
 
y) zmiany uchwały nr II/7/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. 
w sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji Nr 2 ds. Budżetu; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska odczytała wniosek radnej Stanisławy 
Hajduk-Bies dot. rezygnacji z członkostwa w Komisji Nr 2 ds. Budżetu.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.   
Uchwała nr XXXIX/361/2021 została podjęta jednogłośnie.  
 
Do pkt 6 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że:  
- wpłynęło pismo zastępcy burmistrza Mateusza Handla – roczna informacja o zgłoszonych 
żądaniach dot. ilości decyzji o naliczeniu opłat planistycznych oraz obniżenia wartości 
nieruchomości na podstawie Ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym; 
- wpłynęła petycja o opinię Rady Miejskiej w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego – 
petycja przekazana do Komisji Nr 9 ds. Skarg, Wniosków i Petycji; 
- wpłynął wniosek w trybie dostępu do informacji publicznej – materiały w tej sprawie zostały 
przekazane radnym. Zadała pytanie, czy są głosy przeciw proponowanej odpowiedzi? Głosów 
przeciwnych nie było.  
 
Do pkt 7 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przekazane, 
- wszystkie ważniejsze wydarzenia, szczegółowo zostały opisane w przekazanym comiesięcznym 
Informatorze Urzędu Miasta.  
 

Do pkt 8 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że Klub Radnych PiS 
złożył interpelację w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 
Radny Krzysztof Jakubiec wystąpił z wnioskiem formalnym, aby Burmistrz wystosował do 
Marszałka Województwa Śląskiego pismo o przedstawienie szczegółowych informacji na temat 
planowanego przebiegu przez Mikołów autostrady A4 bis – uzyskaną informację poprosił 
przedstawić na następnej sesji Rady.    
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku.      
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.   
Wniosek przyjęto jednogłośnie. 
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że temat planów budowy autostrady A4 bis jest 
podnoszony w dyskusjach przez okolicznych włodarzy miast. Zaproponował, aby skorzystać 
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z udostępnionych map wysokiej rozdzielczości, gdzie można śledzić planowane budowy kolei 
i autostrady.  
 
Do pkt 9 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że wpłynęły informacje 
i odpowiedzi na interpelacje oraz wnioski: 
- radnego Mateusza Biesa w sprawie stworzenia w Mikołowie muralu antysmogowego; 
- klubu radnych OKS w sprawie utworzenia plenerowych przewijaków dla maluchów przy 
placach zabaw; 
- klubu radnych OKS w sprawie zwiększenia wysokości dotacji celowych z budżetu gminy na 
dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła dla mieszkańców Mikołowa oraz zróżnicowania 
wysokości dotacji ze względu na rodzaj źródła ciepła; 
- radnej Anety Esnekier i radnej Martyny Centkowskiej-Strzelczyk w sprawie poprawy 
bezpieczeństwa ruchu drogowego na DK44 w Mikołowie (dot. lewoskrętu w ul. Różaną oraz 
uwzględnienia ruchu rowerowego wzdłuż ul. Gliwickiej); 
- radnej Eweliny Kukli w sprawie szczególnego oznakowania przejść dla pieszych tzw. symbolem 
„Smartfonowe zombie”; 
- radnego Jarosława Sworzenia w sprawie wykonania nowej nawierzchni asfaltowej 
ul. M. Skłodowskiej-Curie; 
- sołtysa sołectwa Paniowy o doświetlenie fragmentu ul. Darwina; 
- radnej Anety Esnekier w sprawie kreatywnego wykorzystania przestrzeni publicznej; 
- radnego Krzysztofa Żura w sprawie wyznaczenie punktu, w którym można by było wykupić 
obiady dla niesamodzielnych osób; 
- radnej Ewy Chmielorz o interwencję w sprawie przejazdów samochodów ciężarowych 
z nadmierną prędkością ulicą Lipcową i Grudniową, o interwencję w sprawie przyspieszenia 
wycinki zagrażających bezpieczeństwu suchych drzew przy ul. W. Polskiego oraz w sprawie 
ustawienia znaku zakazu wjazdu samochodów ciężarowych w ul. Sosnową od strony Ogrodu 
Botanicznego. 
 
Do pkt 10 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska podziękowała sołtysom oraz mec. Annie 
Wierzbicy za przygotowanie sposobu przeprowadzenia zebrań wiejskich ze względu na sytuację 
pandemiczną. Poinformowała, że o terminach zebrań i sposobie ich przeprowadzenia będą 
rozesłane obwieszczenia. 
  
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady 
Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1803. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej 
urzędu: https://esesja.tv/transmisja_na_zywo/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
Obsługa sesji: 

Przewodnicząca  
(Grażyna Kozicka)                                                                      Rady Miejskiej 
                                                             
(Monika Graca – Kierzkowska)  

(Katarzyna Syryjczyk – Słomska) 
(Katarzyna Pustułka)     


